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OBČINA ILIRSKA BISTRICA           
Občinski svet 
 
 
 

Z A P I S N I K 
nadaljevanja 5. seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica, ki je bila 

28. 5. 2015 ob 17. uri v sejni sobi Občine Ilirska Bistrica 
 
Prisotni člani OS: Peter Štavar, Nevenka Tomšič, Primož Rojc, Borut Rojc, Sonja Čošić, Igor Janičijević, 
Lilijana Valenčič, Adriana Gombač, Anton Frank, Igor Batista, Andrej Muha, Anton Šenkinc, Adrijana 
Kocjančič,  Dušan Grbec, Kristina Valenčič, Andraž Vrh, Alenka Tomšič Klarič, Zorko Šabec, Iris Dovgan 
Primc, Vojko Tomšič, Mirjam Vrh, Borut Jenko 
 
Odstotni člani OS: Marjan Mikuletič – opr. 
 
Odsotnosti članov OS med sejo: Primož Rojc (- 3 minute) 
 
Prisotni sodelavci občinske uprave: Emil Rojc, župan; Andreja Derenčin, direktorica občinske uprave; Tina Kocjan, 
vodja oddelka za gospodarstvo in finance; Dragica Kastelic Boštjančič, vodja oddelka za gospodarsko 
infrastrukturo; Zdenka Tomažič, vodja oddelka za družbene dejavnosti; Boštjan Primc, višji svetovalec; 
Marko Tomažič, svetovalec; Marjetka Bobek 
 
Prisotni novinarji: Dragica Jaksetič, Veronika Rupnik Ženko, Tina M. Valenčič in predstavniki TV Galeje  
 
Nadaljevanje seje občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica je sklical in vodil Emil Rojc, župan (v 
nadaljevanju besedila župan). Za nadaljevanje seje Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica je bil predlagan 
naslednji DNEVNI RED: 
9. Obravnava problematike opravljanja vozniških izpitov po spremembi Pravilnika o izpitnih centrih za 

opravljanje vozniškega izpita za voznike motornih vozil v letu 2014 
10. Obravnava osnutka Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2014  
11. Vprašanja in pobude 
 
Župan je ugotovil, da je na seji Občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica (v nadaljevanju besedila občinski 
svet) od 23-ih članic in članov Občinskega sveta prisotnih 22, zato je občinski svet sklepčen in lahko 
veljavno odloča. Predlagal je nadaljevanje 5. seje občinskega sveta Občine Ilirska Bistrica z 9. točko 
dnevnega reda: Obravnava problematike opravljanja vozniških izpitov po spremembi Pravilnika o izpitnih 
centrih za opravljanje vozniškega izpita za voznike motornih vozil v leto 2014.  
 
9. točka: Obravnava problematike opravljanja vozniških izpitov po spremembi Pravilnika o izpitnih 
centrih za opravljanje vozniškega izpita za voznike motornih vozil v letu 2014 
Župan je podal razlago k obravnavani točki in seznanil s trenutnimi dogovori, ki potekajo.  
Glede na to, da je od sprejema pravilnika preteklo že kar nekaj časa, je župan predlagal, da se sklep popravi 
tako, da se spremeni III. točka sklepa in se tako glasi: »Občinski svet Občine Ilirska Bistrica zato zahteva 
od Agencije za varnost v cestnem prometu, da v skladu s prejšnjo točko tega sklepa pripravi novo 
spremembo pravilnika in vzpostavi prejšnje pogoje opravljanja vozniških izpitov v občini Ilirska 
Bistrica do 15.8.2015.« V razpravi je sodeloval Andraž Vrh, ki podpira sklep in predlaga, da 
odločitve, ki so pomembne za občino in občane, sprejema občinski svet. Vojko Tomšič podpira sklep, 
vendar opozarja, da bi predlagatelj pravilnika moral utemeljiti z argumenti, kje so razlogi, da se v 
Ilirski Bistrici ne sme opravljati vozniškega izpita. Predlagal je, da se Direkcijo za varnost v cestnem 
prometu prijavi Komisiji za preprečevanje korupcije, saj dejanje spada v stopnjo zelo velikega 
tveganja korupcije. Župan je pojasnil, da mora občina v skladu s pravilnikom zagotoviti sobo za 
opravljanje teoretičnega preverjanja znanja. V razpravo se je vključil Primož Rojc, ki pobudo podpira 
in predlaga, da bi bilo sobo primerno urediti v Gimnaziji, kjer je program računalniški tehnik in bi se z 
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zamenjavo računalnikov hkrati uredilo obe problematiki. Župan je po zaključeni razpravi dal na 
glasovanje 
 
SKLEP (št. 1) 
I. 
Občinski svet Občine Ilirska Bistrica odločno nasprotuje spremembi Pravilnika o izpitnih centrih za 
opravljanje vozniškega izpita za voznike motornih vozil iz leta 2014, s katerim se je ukinilo 
opravljanje teoretičnega in praktičnega dela vozniškega izpita za voznike motornih vozil v Ilirski 
Bistrici. 
Ukinitev opravljanja teoretičnega in praktičnega dela vozniškega izpita za voznike motornih vozil v 
Ilirski Bistrici ima neugodne finančne in časovne posledice za naše občane. 
V sodobnem času je mobilnost ena od ključnih komponent v življenju človeka in je tako rekoč nujna 
za normalno kvaliteto življenja.  
Z jemanjem pravice do opravljanja vozniškega izpita pod enakimi pogoji kot jih imajo drugi državljani 
Republike Slovenije se drastično posega v pogoj mobilnosti in se občane občine Ilirska Bistrica, 
namenoma ali ne, smatra za drugorazredne državljane.  
Občina Ilirska Bistrica je že tako odrezana od večji prometnih žil in središč države, s takšnimi 
odločitvami pa se jo še dodatno siromaši in oddaljuje.  
II. 
Občinski svet Občine Ilirska Bistrica iz razlogov iz prejšnje točke tega sklepa zahteva, da ostane tudi 
Ilirska Bistrica izpitni center in kraj za opravljanje teoretičnega in praktičnega dela vozniškega izpita 
za voznike motornih vozil, kot je bilo to določeno v pravilniku pred njegovo spremembo v letu 2014, 
ter da se to izrecno določi tudi v novi spremembi Pravilniku o izpitnih centrih za opravljanje 
vozniškega izpita za voznike motornih vozil. 
Predlagana sprememba pravilnika po predlogu Javne agencije RS za varnost prometa št. 010-
6/2014/24 z dne 23.3.2015 ni sprejemljiva, ker bi to nesorazmerno podaljšalo čas opravljanja izpitne 
vožnje in povišalo stroške opravljanja vozniških izpitov.  
Občinski svet Občine Ilirska Bistrica vztraja na tem, da so podani vsi pogoji za opravljanje vozniških 
izpitov v občini Ilirska Bistrica. 
III. 
Občinski svet Občine Ilirska Bistrica zato zahteva od Agencije za varnost v cestnem prometu, da v 
skladu s prejšnjo točko tega sklepa pripravi novo spremembo pravilnika in vzpostavi prejšnje pogoje 
opravljanja vozniških izpitov v občini Ilirska Bistrica do 15.8.2015. 
IV. 
Občinski svet Občine Ilirska Bistrica se bo zavzel za zavarovanje pravic občanov z vsemi legitimnimi 
sredstvi, vključno tudi z izkazovanjem državljanske nepokorščine in uporabo vseh pravnih sredstev 
zoper sporni pravilnik. 
V. 
Ta sklep stopi v veljavo takoj. 
Pri glasovanju je bilo prisotnih 20 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 20 članov 
občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil sprejet. 
 
10. točka: Obravnava osnutka Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za 
leto 2014  
Tina Kocjan, vodja oddelka za gospodarstvo in finance (v nadaljevanju besedila Tina Kocjan) je 
predstavila osnutek Odloka o zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2014 in 
podala obrazložitve na pripombe Nadzornega odbora. Navedeni osnutek odloka je priložen 
arhiviranemu zapisniku. Vojko Tomšič,  predsednik odbora za gospodarstvo in finance je posredoval 
stališče odbora, ki je priložen arhiviranemu zapisniku. Podal je pripombo na razhajanje zadolženosti 
občine med tekstualnim delom in bilanco stanja. Odgovor je podala Tina Kocjan. V razpravi je 
sodeloval Anton Šenkinc, ki je obrazložil svoj glas proti sprejemu zaključnega računa za leto 2014. 
Opomnil je na obljubljeno poročilo o porabi proračunske rezerve. Župan je pojasnil, da bo na 
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naslednji seji podal poročilo o porabljeni proračunski rezervi. V razpravi sta sodelovala Nevenka 
Tomšič in Vojko Tomšič. Po zaključeni razpravi je župan dal na glasovanje. 
 
SKLEP (št. 2) 
I. 
Sprejme se osnutek Odloka o Zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2014 . 
II. 
Sklep stopi v veljavo takoj.  
Pri glasovanju je bilo prisotnih 22 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 14 članov 
občinskega sveta, »PROTI« je glasoval 1 član občinskega sveta. Sklep je bil sprejet.  
 
SKLEP (št. 3)  
I. 
Osnutek Odloka o Zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2014 se preoblikuje v 
predlog. 
II. 
Sklep stopi v veljavo takoj.  
Pri glasovanju je bilo prisotnih 22 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 13 članov 
občinskega sveta, »PROTI« je glasoval 1 član občinskega sveta. Sklep je bil sprejet.  
 
SKLEP (št. 4)  
I. 
Sprejme se Odlok o Zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2014. 
II. 
Odlok o Zaključnem računu proračuna Občine Ilirska Bistrica za leto 2014 se objavi v Uradnem listu 
republike Slovenije. 
III. 
Sklep stopi v veljavo takoj.  
Pri glasovanju je bilo prisotnih 22 članov občinskega sveta. »ZA« predlagan sklep je glasovalo 14 članov 
občinskega sveta, »PROTI« ni glasoval nihče. Sklep je bil sprejet.  
 
11. točka: Vprašanja in pobude 
Primož Rojc 
Zanimalo ga je, kdaj se bodo pričele aktivnosti obnove vaškega doma Dolnji Zemon. Župan je pojasnil, da se bo 
preverilo finančno stanje in na osnovi tega predvidelo potek realizacije ostalih projektov do konca leta. 
 
Nevenka Tomšič 
1. Zanimalo jo je, kdaj bodo pripravljene spremembe aktov o sejemskem in tržnem redu.  
2. Dala je pobudo, da bi se hiške tržnice premaknilo na bolj vidno in primerno mesto zaradi prodaje.  
3. Zanimalo jo je, kje je investicija zadnja faza izgradnje otroškega vrtca v Ilirski Bistrici.  
4. Kako daleč so aktivnosti v zvezi z izdajo občinskega glasila. 
5. Ali bo občinski svet dobil prometno ureditev na območju Osnovne šole Dragotina Ketteja in zdravstvenega       
    doma ter Doma na Vidmu (glede na to, da je veliko novih občinskih svetnikov). 
6. Ali je občina Ilirska Bistrica z Javnim podjetjem Komunala Ilirska Bistrica podpisala vse pogodbe za 
dejavnosti, ki jih za občino izvaja Javno podjetje Komunala? 
Župan je podal odgovor na tretje vprašanje in sicer je pojasnil, da se do konca leta načrtuje zaključek investicije 
in smiselnost vselitve v začetku naslednjega šolskega leta. Na vprašanje glede glasila je pojasnil, da je v tem 
trenutku veliko zadev pomembnejših. Predstavitev projekta Varna pot v šolo Dragotina Ketteja bo predvidoma 
uvrščena na naslednjo sejo. Na vprašanje, ali je občina z JP Komunala Ilirska Bistrica podpisala vse pogodbe, 
župan ni podal odgovora, bo pa preveril in sporočil. Glede na to, da je tržnica na novo urejena, selitev hišk na 
drugo lokacijo ni smiselna. V prihodnje se bo pripravilo tudi spremembe aktov o sejemskem in tržnem redu. 
 
Dušan Grbec 
Dal je pobudo, da se uredi cesto »vhod v Rozmanovo ulico«, saj je cesta zaradi zoženosti nevarna in 
nepregledna. Župan odgovarja, da so potekali razgovori z lastnikom in se bo zadevo skušalo čim prej urediti. 
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Zorko Šabec  
Dal je pobudo glede ureditve kmetijske politike in predlagal, da občina pripravi dokument, s katerim se zahteva 
ponovni in natančnejši pregled kmetijskih področij, ter ga posreduje pristojnemu ministrstvu. Župan je pojasnil, 
da bo v roku 14-dni povabil na sestanek, na katerem se bo podrobneje opredelilo problematiko. 
 
Anton Šenkinc 
1. Zanimalo ga je, kako to, da se iz proračunske rezerve financirajo klubi iz drugih občin. 
2. Postavil je vprašanje kdaj bodo svetniki dobili poročilo o projektu prevoz občanov v mestu ter kdaj 

obravnavali. 
3. Ponovno je želel pojasnilo glede izvršb v letu 2013 in 2014, saj z odgovorom ni bil zadovoljen. 
4. Zanimalo ga je, kje je denar, ki naj bi ga občina imela na računu v letu 2014, t.j. 5 mio evrov, kot je bilo 

predstavljeno s strani župana, kljub vsemu pa se v letu 2015 vrstijo izvršbe. Ali je bilo to le blatenje opozicije 
v občinskem svetu. 

Župan je na vprašanje o poročilu projekta prevozi občanov v mestu pojasnil, da  je direktorica centra za socialno 
delo podala poročilo, uvrstitev obravnave te teme na seji trenutno ni predvidena. 
Na prvo vprašanje podal odgovor, da občina lahko financira klub iz drugih občin, v kolikor opravljajo dejavnost 
na območju občine.  
 
Anton Frank 
Dal je pobudo, da se bi bilo nujno preplastiti del ceste v vasi Tominje in sicer od začetka vasi do križišča za vhod 
v vas. Župan je pojasnil, da se bo pobudo posredovalo Direkciji RS za ceste. 
 
Kristina Valenčič 
1. Prosila je za pojasnilo na aktualni temi, in sicer ali je bila Občina Ilirska Bistrica seznanjena s potekom trase 

plinovoda ter kakšno je mnenje občine glede poteka projekta in kakšno je mnenje glede satelitskega 
urgentnega centra v Ilirski Bistrici. 

2.  Zanimalo jo je, kako kaže na področju protipoplavnih ukrepov. 
Župan je pojasnil, da bo odgovor glede plinovoda in satelitskega urgentnega centra posredovan pisno. Kar se pa 
tiče protipoplavnih ukrepov je pojasnil, da bo na naslednji seji predstavljena protipoplavna študija ter 
projektantska ocena, v kolikor bo že zaključena. 
 
Borut Jenko 
Zanimalo ga je kako je z vračilom sredstev zaradi napak pri napeljevanju optike ter kakšne so 
možnosti izognitve neplačilu. 
Župan je kratko obrazložil postopek ter pojasnil, da se do sedaj ni vrnilo nobenih sredstev in po 
mnenju odvetnika tudi v bodoče ne bo potrebno. 
 
Igor Batista 
Podal je pobudo za primerno ureditev odseka lokalne ceste Bukovški most – Zarečica, saj je ta cesta 
ozka, neprimerna in nevarna za frekventni promet, kot so obvozi. 
Župan je pojasnil, da se bo pobudo preverilo in vključilo v proračun Občine Ilirska Bistrica. 
 
Adrijana Kocjančič 
Podala je pobudo za ureditev makadamske ceste Hrušica – Podbeže (rešitev prometnih zamaškov ter 
povezovanje občanov), ureditev makadamske ceste Podgrad – Plama ter ureditev osvetljave nekaterih 
ulic v Podgradu. 
Župan je pojasnil, da glede na to, da investicije niso vključene v proračun, le teh ne sme izvajati, se 
jih bo pa predlagalo za vključitev v proračun za leto 2016. 
 
Andrej Muha 
Podprl je pobudo Igorja Batiste in Adrijane Kocjančič ter podal pobudo za preplastitev odseka Velika 
Bukovica – most Harije.  
Župan je podal enak odgovor kot pri Adrijani Kocjančič.  
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Andraž Vrh 
Zanimalo ga je, kako je z zapolnitvijo prostorov v Domu na Vidmu. 
Župan je podal odgovor, da se pripravlja dokumentacija za prenos prostorov na Ministrstvo za delo, 
ureditev prostorov ter pozneje oddaja v najem. Enak postopek poteka tudi z Ministrstvom za javno 
upravo. Na naslednji seji bo predlagana nova proračunska postavka za preureditev sedanje kuhinje v 
telovadnico. V kolikor bi bila urejena še telovadnica, bi jo lahko ponudili tudi športnim društvom, ki 
se ukvarjajo z gimnastiko. Z ureditvijo telovadnice bi bilo mogoče opredeliti stavbo za primer 
evakuacije v primeru večjih nesreč, to pobudo je dala tudi Civilna zaščita.  
 
Alenka Tomšič Klarič 
Zanimalo jo je ali je Občina Ilirska Bistrica dobila kakšen predlog oziroma ponudbo, kam peljati 
obiskovalce  - vrh države, ki bodo obiskali kraj v prihajajočih dneh. 
Župan je pojasnil, da vlada pride 3.6.2015 v Ilirsko Bistrico. Predsednik vlade, g. Cerar vabi župane 
na delovno kosilo v Narin, za ostale ministre, ki naj bi prišli v Občino Ilirska Bistrica pa še ni podatka.  
 
 
Župan je ob 18.12 uri sejo občinskega sveta zaključil.  
Potek seje je z video kamero posnel Zavod TV Galeja Ilirska Bistrica (TV Galeja). 
 
 
Zapisnik sestavila:       Župan Občine Ilirska Bistrica: 
Marjetka Bobek        Emil Rojc 
 
 
Številka: 011-11/2015 
Ilirska Bistrica, 2. 6. 2015 


